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 1. Öppnande av mötet 

Ordförande Ulf Hjellum hälsade närvarande (30 st) medlemmar välkomna 
och förklarade mötet öppnat. 

  
  
 
 2. Ordförande för årsmötet 

Till ordförande för årsmötet valdes Ulf Hjellum, som tackade för förtroen-
det. 
 
 
3. Sekreterare för årsmötet 
Till sekreterare för årsmötet valdes Lars-Erik Falk.  
 
 
 
4. Val av justeringsmän för årsmötesprotokollet 
Till justeringsmän, tillika rösträknare, för årsmötet valdes Anders Olsson 
och Erland Lindau. 
 
  
 

 5. Mötets behöriga utlysande 
De närvarande beslutade att kallelse till mötet är helt i enighet med gäl-
lande stadgar. 
 
 
 
6. Fastställande av dagordning 
– Fyra (4) motioner har inkommit. 
– Styrelsen har förslag om bildande av en grupp, ställd under styrelsen, för 
handläggande och drift av Höglandets skoterleder.  
Dagordningen fastställdes av mötet. 
 

 
  
 7.      Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelsens verksamhetsberättelse fanns utlagd till årsmötet. Ulf Hjellum fö-
redrog berättelsen samt kommenterade den. 
Årsmötet godkände styrelsens verksamhetsberättelse. 
 

 
 



 
 
 8. Revisionsberättelse 

Kassören, Ann-Sofie Stamyr, redogjorde för ekonomiskt resultat ur hand-
lingar som fanns utlagda till årsmötet. 
Årsmötet godkände resultatredovisningen. 
 

  
 
 9. Ansvarsfrihet 
 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 
 
  
 10. Framställning från styrelsen 

Styrelsen föreslår att nuvarande skotergrupp blir en undergrupp till samfäl-
lighetens styrelse. Med uppgift att sköta, underhålla och utveckla skoterle-
derna inom Samfällighetens område. 
Gruppen bör bestå av en (1) sammankallande funktion samt ytterligar två 
(2) representanter. 
 
Stämman antog styrelsens förslag och utsåg samtidigt Marcus Hennevelt 
att vara sammankallandeför gruppen. Till övriga representanter valde 
stämman Jan Löfkvist och Kalle Stamyr. 
 
 

 11. Motioner 
Till 2018 års stämma har fyra (4) motioner inkommit i god ordning. 
 
Motion 1. Motion om uppsättning av informations-/förbudsskylt mot parke-
ring med anledning av förhindrad snöröjning. 
– Stämman beslutar att styrelsen upprättar en skylt om detta vid infarten 
samt att ge riktad information till berörda. Stämman ger även styrelsen i 
uppdrag att se om möjligheter till utökning av parkeringsytor inom områ-
det. 
 
Motion 2. Förslag om att kunna ta en avgift om 500 kr av den fastighet 
som ej varit representerad vid exempelvis gemensam städdag inom samfäl-
ligheten.  
– Stämman beslutar att ersättning skall utgå till den fastighet som deltagit 
vid d.o. städdag (-ar) om 500 kr. Summan ligger ackumulerad och reduce-
rar påföljande års medlemsavgift med 500 kr. 
 
Motion 3. När en fastighet beviljats bygglov skall en engångsersättning på 
2 500 kr inbetalas till Hsff ämnat för löpande kostnader för vägunderhåll. 
– Stämman avslog motionen. 
 
Motion 4. Motion om att anlägga vägbelysning från infarten till Höglandet 
och längs Höglandsvägen upp mot dess slut vid skidbacken. 
– Stämman avslog motionen. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



 
 12. Ersättning till styrelsemedlemmar och revisorer 

Styrelsen föreslår oförändrad ersättning, d.v.s. ersättning per ledamot utgår 
i likhet med tidigare beslut. 
Årsmötet beslutar enligt styrelsens förslag. 

 
 
 
13. Budget 2018 
Kassören, Ann-Sofie Stamyr, redogjorde för styrelsens förslag till budget 
med tillägg för beslut enligt motion 2 vid dagens stämma. 
Ny gällande årsavgift för andelstal 1 = 3 200 kr samt 1 650 kr för sophante-
ringskostnader. 
 
Årsmötet godkände och antog förslag till budget för verksamhetsår 2018. 
 

 
 
 
14. Val av ordinarie styrelseledamot/2år tillika ordförande 
 Ulf Hjellum omval 
 
 Val av ordinarie styrelseledamot/2år 
 Ann-Sofie Stamyr omval 
  

  Val av styrelsesuppleant/1 år 
  Martin Petersson  omval 
 
  Val av Revisor/1 år  
  Henrik Lindberg omval 
   
  Val av Revisorsuppleant/1 år 
  Per Bladin omval 
  
         
 15. Val av Valberedning/1år         
  Gunilla H Bering omval 
  Hanna Löfkvist nyval 

 
 
 
 
16. Övriga frågor 
 
– Allmän diskussion om samtidiga biltrafik och hemvändande skidåkare 
längs Höglandsvägens sträckning från backen mot grillkåtan inte är att fö-
redra. Styrelsen kommer att ta upp frågan med entreprenör för snöröjning-
en om möjlighet till plats för skidåkning genom anordnade av vägren utan 
plogvall? 

 
– Ann-Sofie Stamyr rapporterar från Skärtorsdagens möte med Lofsdals-
spår. 

 
  

  
 
 
 
 



 
17. Plats för årsmötesprotokoll 
Protokollet finns efter justering tillgängligt på HSFF:s hemsida samt i pärm 
hos ordförande Ulf Hjellum Svampvägen 191, Enskede. 

 
 
 
 

18. Avslutning av mötet 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 
 
 

 
 
 
Sekreterare:  Ordförande: 
 
 
 
Lars-Erik Falk Ulf Hjellum 
 
 
 
 
Justeras:  Justeras: 
 
 
 
Anders Olsson Erland Lindau 
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